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Juhatas vallavanem: Katrin Krause 

Osalesid vallavalitsuse liikmed: Robert Lippin, Vello Viiburg, Piret Zahkna, Liisa Oviir, Maris Viisileht, 

Sabina Trankmann ja vallasekretär Maarja Lehemets-Tihhanov 

Protokollis dokumendihaldur-personalispetsialist: Merike Liiv 

Kutsutud: Taniel Vain, Helje Rätsepp, Tiia Spitsõn, Erik Sandla, Mart Eensalu, Madis Idnurm, Helena 

Uuspõld, Meelis Toome, Ireen Sepamaa, Valdo Liiv 

 

Kinnitati järgmine päevakord: 

 

1. Üldhooldusteenust vahetult osutavate töötajate kulude tasumise piirmäära kehtestamine 

2. Isikliku kasutusõiguse üleandmine Instituudi tee 12, Instituudi tee 15 ja Instituudi tee 9a kinnistutel 

OÜ-le Strantum  

3. Pohla tee kinnistu omandamine 

4. Pärna tee lõik 2 kinnistu omandamine 

5. Projekteerimistingimuste andmine Humala külas Humala tee 121a maaüksusele põllumajandushoone 

laiendamiseks 

6. Projekteerimistingimuste andmine Türisalu külas Läänepuu tee 19 üksikelamu püstitamiseks 

ehitusprojekti koostamiseks 

7. Detailplaneeringut täpsustavate projekteerimistingimuste andmine Tiskre külas Lille tee 20 

korterelamute püstitamiseks hoonestusala nihutamiseks  

8. Detailplaneeringut täpsustavate projekteerimistingimuste andmine Tiskre külas Lille tee 18 

korterelamute püstitamiseks hoonestusala nihutamiseks  

9. Harku alevikus Metsa tee 11 maaüksuse ja lähiala detailplaneeringu vastuvõtmine 

10. Adra külas Humala tee 19 maaüksuse ja lähiala detailplaneeringu kehtestamine 

11. Osaühing Strantum 2022. aasta majandusaasta aruande kinnitamine ja kahjumi katmine 

12. Harku valla 2022. aasta konsolideeritud majandusaasta aruande kinnitamine  

13. Kahju hüvitamise taotluse rahuldamine 

14. Taotlus Jalgpalliklubi Tabasalu premeerimiseks ja reservfondist raha eraldamiseks 

 

Kohal seitse vallavalitsuse liiget. 

 

1. Üldhooldusteenust vahetult osutavate töötajate kulude tasumise piirmäära kehtestamine 

Ettekandja: Tiia Spitsõn, sotsiaal- ja tervishoiuosakonna juhataja. 

Küsimusi esitasid ja sõna võtsid: Liisa Oviir, Sabina Trankmann, Maris Viisileht. 

Määruse eelnõusse parandusettepanekuid ei esitatud. 

OTSUSTATI: ühehäälselt võtta vastu määrus nr 6. 



 

2. Isikliku kasutusõiguse üleandmine Instituudi tee 12, Instituudi tee 15 ja Instituudi tee 9a 

kinnistutel OÜ-le Strantum  

Ettekandja: Helena Uuspõld, veespetsialist. 

Toimus arutelu. 

Küsimusi ega korralduse eelnõusse parandusettepanekuid ei esitatud. 

OTSUSTATI: ühehäälselt võtta vastu korraldus nr 302. 

3. Pohla tee kinnistu omandamine 

Ettekandja: Meelis Toome, teedespetsialist. 

Küsimusi esitas ja sõna võttis Vello Viiburg. 

Korralduse eelnõusse parandusettepanekuid ei esitatud. 

OTSUSTATI: ühehäälselt võtta vastu korraldus nr 303. 

4. Pärna tee lõik 2 kinnistu omandamine 

Ettekandja: Meelis Toome, teedespetsialist. 

Küsimusi esitas Sabina Trankmann. 

Korralduse eelnõusse parandusettepanekuid ei esitatud. 

OTSUSTATI: ühehäälselt võtta vastu korraldus nr 304. 

5. Projekteerimistingimuste andmine Humala külas Humala tee 121a maaüksusele 

põllumajandushoone laiendamiseks 

Ettekandja: Taniel Vain, planeerimis- ja ehitusosakonna juhataja. 

Küsimusi esitas Vello Viiburg. 

Korralduse eelnõusse parandusettepanekuid ei esitatud. 

OTSUSTATI: ühehäälselt võtta vastu korraldus nr 305. 

6. Projekteerimistingimuste andmine Türisalu külas Läänepuu tee 19 üksikelamu püstitamiseks 

ehitusprojekti koostamiseks 

Ettekandja: Taniel Vain, planeerimis- ja ehitusosakonna juhataja. 

Toimus arutelu. 

Küsimusi ega korralduse eelnõusse parandusettepanekuid ei esitatud. 

OTSUSTATI: ühehäälselt võtta vastu korraldus nr 306. 

7. – 8. Detailplaneeringut täpsustavate projekteerimistingimuste andmine Tiskre külas Lille tee  

• 20 korterelamute püstitamiseks hoonestusala nihutamiseks  

• 18 korterelamute püstitamiseks hoonestusala nihutamiseks 

Ettekandja: Taniel Vain, planeerimis- ja ehitusosakonna juhataja. 

Küsimusi esitas ja sõna võttis Vello Viiburg. 

Korralduste eelnõudesse parandusettepanekuid ei esitatud. 

OTSUSTATI: ühehäälselt võtta vastu korraldused nr 307 ja 308. 

9. Harku alevikus Metsa tee 11 maaüksuse ja lähiala detailplaneeringu vastuvõtmine 

Ettekandja: Taniel Vain, planeerimis- ja ehitusosakonna juhataja. 

Toimus arutelu. 



Küsimusi ega otsuse eelnõusse parandusettepanekuid ei esitatud. 

OTSUSTATI: ühehäälselt suunata volikogu menetlusse eelnõu “Harku alevikus Metsa tee 11 maaüksuse 

ja lähiala detailplaneeringu vastuvõtmine”. 

10. Adra külas Humala tee 19 maaüksuse ja lähiala detailplaneeringu kehtestamine 

Ettekandja: Taniel Vain, planeerimis- ja ehitusosakonna juhataja. 

Küsimusi esitas ja sõna võttis Vello Viiburg. 

Korralduse eelnõusse parandusettepanekuid ei esitatud. 

OTSUSTATI: ühehäälselt võtta vastu korraldus nr 309. 

11. Osaühing Strantum 2022. aasta majandusaasta aruande kinnitamine ja kahjumi katmine 

Ettekandja: Ireen Sepamaa, finantsjuht (Strantum OÜ). 

Küsimusi esitasid ja sõna võtsid: Vello Viiburg, Robert Lippin ja Piret Zahkna. 

Korralduse eelnõusse parandusettepanekuid ei esitatud. 

OTSUSTATI: ühehäälselt võtta vastu korraldus nr 310. 

12. Harku valla 2022. aasta konsolideeritud majandusaasta aruande kinnitamine  

Ettekandja: Helje Rätsepp, pearaamatupidaja. 

Küsimusi esitasid ja sõna võtsid: Vello Viiburg, Robert Lippin ja Maris Viisileht. 

Otsuse eelnõusse parandusettepanekuid ei esitatud. 

OTSUSTATI: ühehäälselt suunata volikogu menetlusse eelnõu “Harku valla 2022. aasta konsolideeritud 

majandusaasta aruande kinnitamine”. 

13. Kahju hüvitamise taotluse rahuldamine 

Ettekandja: Maarja Lehemets-Tihhanov, vallasekretär. 

Toimus arutelu. 

Küsimusi ega korralduse eelnõusse parandusettepanekuid ei esitatud. 

OTSUSTATI: ühehäälselt võtta vastu korraldus nr 311. 

14. Taotlus Jalgpalliklubi Tabasalu premeerimiseks ja reservfondist raha eraldamiseks 

Ettekandja: Maarja Lehemets-Tihhanov, vallasekretär. 

Harku Vallavalitsus on arutanud taolise sisuga taotlust enda 02.05.2023 istungil. 

 

Riho Saksus EKRE fraktsiooni esimees on teinud taotluse, milles soovib, et Harku Vallavalitsus 

premeeriks Jalgpalliklubi Tabasalu esindusvõistkondi kokku 10 000 euroga, Vajaliku summa peaks 

eraldama reservfondist. 

Premeerimise põhjendus on, et Jalgpalliklubi Tabasalu esindusvõistkonnad, nii meeskond kui naiskond, 

on hakkama saanud ajalooliste saavutustega st käesoleval hooajal Eesti karikavõistlustel jõudsid mõlemad 

poolfinaali ehk nelja parema hulka. 

Meeskonna kohtumist Eesti karikavõistluste poolfinaalis Narva Transi vastu oli Tabasalu Arenale 

toetama tulnud 787 pealtvaatajat. Kohtumisest toimus ka otseülekanne jalgpalliportaali Soccernet 

Youtube kanalil, ja see on tänaseks kogunud üle 1 1000 vaatamise. Tabasalu jõudmine Eesti 

karikavöistlustel nelja parema meeskonna hulka on väga märkimisväärne saavutus, mis leidis laialdast 

kajastust meedias. Tegemist on väga positiivse reklaamiga terve Harku valla jaoks. 

Mõlemad mängud olid meie jalgpalliklubi poolt väga eeskujulikult korraldatud ja suur publikunumber on 

selle parimaks töestuseks. 

Jalgpall näitas taas, et suudab liita kogukondaja teha vallale positiivset mainekujundust üle Eesti. 



Küsimusi esitasid ja sõna võtsid: Katrin Krause, Vello Viiburg ja Robert Lippin. 

OTSUSTATI: Vallavalitsus jääb enda 02.05.2023 seisukoha juurde. 

Harku vallas reguleerib sporditegevuse toetamist Harku Vallavolikogu 07.10.2022 määrus nr 26 „Harku 

valla sporditegevuse ja huvihariduse toetamise kord“. Vastavalt nimetatud määruse § 1 lõikele 1 ja § 2 

lõikele 1 on spordiorganisatsioonidel võimalik taotleda Harku valla eelarves ettenähtud vahendite arvelt 

erinevaid toetusi: Toetamise eesmärk on eelkõige klubide jätkusuutlikkuse tõstmine ja tulemusspordi 

areng. Harku Vallavalitsus määras 2023. aasta eelarves esindusvõistkondade toetuseks ette nähtud summa 

45 000 eurot oma 21.02.2023 korraldusega nr 134 täies mahus JK-le Tabasalu. Harku Vallavalitsus 

tunnustab JK Tabasalu saavutatu eest (karikavõistlustel poolfinaali jõudmine) ja usub, et lisaks suurele 

tööle näitab tulemus koostöö olulisust vallaga. On kiiduväärt, et saadud toetuse eesmärki on täidetud ning 

häid tulemusi saavutatud. Küll aga leidis vallavalitsus arutelu käigus, et jalgpalliklubile lisaks saadud 

summale veel erakorralise ühekordse toetuse maksmine oleks hooaja keskel ennatlik.   

 

(allkirjastatud digitaalselt)  

 (allkirjastatud digitaalselt) 

Katrin Krause  

istungi juhataja  Merike Liiv 

 protokollija 

 


